



## ASPPH Friday Letter 刊登文章

健康政策與管理研究所張睿詒老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter：

### **Exploring Factors Associated With the Work Hours of Attending Physicians Working in Hospitals**

[https://www.ijhpm.com/article\\_4249.html](https://www.ijhpm.com/article_4249.html)

[Friday Letter: October 14, 2022]

全球衛生學位學程李柏翰老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter：

### **Underrepresentation or Overexposure: Queer Ambivalence to the Global Healthification of Injustice**

[https://link.springer.com/referenceworkentry/10.1007/978-3-030-68127-2\\_105-1](https://link.springer.com/referenceworkentry/10.1007/978-3-030-68127-2_105-1)

[Friday Letter: October 21, 2022]

健康政策與管理研究所葉明叡老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter：

### **“Others' children are expendable.” Comparing childcare sector with health and long-term sectors in Taiwan**

<https://onlinelibrary.wiley.com/doi/10.1111/chso.12626>

[Friday Letter: October 28, 2022]

流行病學與預防醫學研究所季瑋珠老師、杜裕康所長及吳岱穎醫師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter：

### **The optimal dose of oral tranexamic acid in melasma: A network meta-analysis**

<https://ijdv1.com/the-optimal-dose-of-oral-tranexamic-acid-in-melasma-a-network-meta-analysis/>

[Friday Letter: November 4, 2022]

健康行為與行為科學研究所張書森老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter :

**“I Can’t See an End in Sight.” How the COVID-19 Pandemic May Influence Suicide Risk**

<https://econtent.hogrefe.com/doi/10.1027/0227-5910/a000877>

[Friday Letter: November 11, 2022]